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FU referat – 15. april 2024 
 

Tilstedeværende: Fraværende: 
Eva Mærsk 
Jonathan Josva Schou 
John Joyce 
Maya Hindsberg 
Nickolaj Oksen 

 

SEK: 
René 

 
 
Programpunkter 

Programpunkt Referat 
Velkommen og 
formalia 

Forpersonskabet byder velkommen 
Eva leder mødet 
René skriver referat 
 
Referatet fra sidste møde godkendes. 
 

Opgaver fra sidst • Eva – Skal skrive udkast til livsfællesskaber-kronik 
- Ønskes slettet. 

• Oksen, Eva og Jonathan – Genbesøge bilaget om procedure for valg af 
arrangører i UDDAK. (Oksen og Jonathan er lead)* 
- Er sket  

• Oksen – Lave bilag til principiel snak vedr. beslutninger. Til FU 
- tilgår 

• Jonathan – lave oplæg til HOB om krigslive punktet. 
- Done 

• Eva og Jonathan – Forbered Opkvalificeringspunkt til HOB 
- Done og afholdt 

• Jonathan – skriv bilag til hob 
- Done 

• Joyce – skriv bilag til hob 
- Done, men tilgår til næste Hob møde, da Joyce ikke kunne deltage i 
sidste hob møde.  

• Oksen – lav bilag til et fremtidig FU møde om samarbejde med private 
og offentlige aktører.  
- Tilgår 

• SEK – Få googlekalender på hjemmesiden. 
- Done  

• SEK – Fikse optagelse for Nitrilon og informere regionskontakten om 
deres optagelse.  
- Done og kontaktet 

• SEK – tjek op på GPDR vedr. samværsmailen  
- Vi afventer pt. svar fra DUF.  

 
Siden sidst Siden HOB mødet i starten af måneden: 

Vi af været ude og besøge Epos og Østerskov efterskole. Emnet har været at 



 
 
 

 
Bifrost 
Esromgade 15, opg.1, 1. sal. 2200 Kbh. N 
Tlf. 20 74 41 30 
info@landsforeningenbifrost.dk Side 2 af 3 
www.landsforeningenbifrost.dk 

binde bro mellem elever og lokalforeninger efter skoleåret. Der er aftalt at vi gør 
det igen næste år, da det var en stor succes.  
 
Vi har afholdt 3 samværskurser (Ullr’s Hird, Wonder studios, LV) 
 
Derudover har vi haft besøg af en delegation fra Estland, som kom fra samlingen 
af Youth centers, og har fremvist en lokalforening (Rollespilsfabrikken) og 
snakket om mulige samarbejder og udvekslingsprojekter. 
 
Afholdt kasserer kursus i KBH.  
 
Holdt møde mellem forpersonskabet og generalsekretæren.  
 
Joyce har været til generalforsamling i Pap og Drager 
 
Vi har sat Ripen i kontakt med Real Dania omkring et pilot projekt for at lave 
fællesskabs møde bygninger. Hvor en skal prøve bygges til dem.  
 

Intro til nyt workflow 
mantra for at undgå 
udbrændthed 
 

Forslag: 
I forretningsudvalget er der en masse drive og gode visioner. Især til FU-møderne 
er faklen tændt, men mellem møderne kan det være svært få samlet op på alle de 
ideer og opgaver man påtog sig, da blandt andet koordinering bliver ofte 
besværligt.  
Derfor vil vi forslå at alle opgaver som påtages, med det samme får planlagt en 
mødedato hvor opgaven løses.  
Dette håber vi vil hjælpe med at skabe mere hype og glæde, samt sikre at flere 
opgaver når i mål, og ikke mindst fjerne tankermylder/stressfaktor ved at man kan 
ligge opgaven mentalt væk, og tage den frem på det aftalte tidspunkt.  
 
FU vælger at prøve det nye mantra 
 

Økonomisk 
opdatering og 
revidering budget 
2024 
 

René præsenterer et udkast til en revidering i budget 2024.  
Største ændringer: 
Rettelse af IPO fra Fantastiske Fællesskaber  
Forøgelse af budget til generalforsamling 2024 (lokation ”Toppen af Ebeltoft”¨ 
 
Der er penge i arbejdsplanen til nye initiativer.  
 
FU godkender det nye revideret budget 2024 
 

Lån til 
lokaledepositum – 
Cosplay Youth 
 

FU godkender at låne 40.000 kr. over 2 år, til foreningen til at betale 
depositum for deres nye foreningslokaler.  
Lånet er kun en forhåndsgodkendelse, og gælder kun hvis Københavns kommune 
vil give lokaletilskud til husleje 
 

Forslag til politik for 
AI brug i 
landsforeningen 
 

FU’s ændringer til politikken 
 
Tilføje i generelt: 
”Vær nysgerrig og kritisk til AI” 
 
FU godkender den nye samlede politik  
Politikken skal genbesøges efter 1 år, grundet den store udvikling på området både 
teknologisk og juridisk.  
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Forslag til ændring i 
workflow for UDDAK 
ved valg af arrangører 
- ændring af 
kommissorie 
 

FU ønsker at genbesøge workflowet for hvordan UDDAK vælger arrangører.  
Jonathan præsentere følgende forslag, som skal skabe grobund for debat, og at FU 
kan komme til en samlet løsning i dag.  
 
Forslag: 
 
UDDAK indstiller arrangører af Bifrost arrangementer til FU. FU behandler disse 
indstillinger via mail, og skal inden 48 timer kunne give svare om hvorvidt 
arrangørerne er godkendt, eller om der ønskes et møde med UDDAK.  
 
Motivation: 
Dette gøres for at sikre Bifrost ledelse kan nå at snakke med UDDAK om valg af 
arrangører, skulle det være nødvendigt, inden der meldes til de frivillige om at de 
er valgt.  
 
 
Ændring til kommissoriet godkendes.  
 

Evt 
 

Indledende snak om flytransport  
FU snakker om hvorvidt flytransport er noget vi skal have en flypolitik.  
FU snakker om at det er så sjældent at det er relevant, så om det er noget vi 
behøver at have en flypolitik.  
FU ønsker at fly transport holdes til minimum og bruges med omtanke for CO2 
udledning og frivilliges tidsforbrug.  
 
Brainstorm for nye ideer at bruge budgettet i arbejdsplanen med 
Der nævnes at der gerne må produceres en masse nye Bifrost kasketter og evt 
flere t-shirts. Der snakkes også om drikkedunke.  
 

Opgaver til næste • SEK opdater FU referat på hjemmeside.  
 

• SEK tilføj AI politik til kompetence dokument 
 

• SEK opdater forretningsgangen om rejserefusion med note om flyrejse.  
 

• SEK bestil Merch.  
 

• Oksen – Lave bilag til principiel snak vedr. beslutninger. Til FU 
- arbejdsdag tirsdag d. 14 maj.  

 
 


